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Inskickat av: JOHAN HARGEHÄLL
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#48339

Datum
2021-12-04 10:52

Ärendenummer: #48339 | Inskickat av: JOHAN HARGEHÄLL (signerad) | Datum: 2021-12-04 10:52

Postnummer och ort 

E-postadress

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av 
Personnummer 

För- och efternamn 
JOHAN HARGEHÄLL

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Cykel- och gångbana Rävlanda Bollebygd

Beskriv förslaget
Föreslår ett gemensamt projekt mellan Härryda och Bollebygd kommun för att sammanknyta orterna Rävlanda och Bollebygd med 
cykel- och gångbana.
Detta skulle öka möjligheterna för boende att socialisera, handla och nyttja andra verksamheter utan att vara beroende av bilen.
Bra för att locka mer folk till Rävlanda.
Bra för affärerna i orterna och på sträckan mellan dessa
Ökad trafiksäkerhet på sträckan då det redan idag går och cyklar människor på den smala 70-vägen.
Klimatsmart utveckling.

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: JOHAN HARGEHÄLL
Person ID: 
Datum: 2021-12-04 10:52
Signerad checksumma: D6C005D8F573D0B00179BDD3921A8789487F5C16
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Inskickat av: Emma Bäckström
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#48338

Datum
2021-12-04 10:48

Ärendenummer: #48338 | Inskickat av: Emma Bäckström (signerad) | Datum: 2021-12-04 10:48

Postnummer och ort 

E-postadress

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av 
Personnummer

För- och efternamn 
Emma Bäckström

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post
SMS

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Cykelbana Rävlanda - Bollebygd

Beskriv förslaget
Tätorterna Rävlanda och Bollebygd ligger på gångavstånd till varandra men enbart med en smal 70-väg som transportväg samt buss 
och tåg med begränsade avgångstider.
En cykelbana skulle öka värdet på båda orter då Rävlandabor kan lättare ta sig till de faciliteter Bollebygd har (restauranger, gym, 
affärer), vilket skulle öka Rävlanda som attraktiv bostadsort. Det skulle också öka folkhälsan om fler kunde röra på sig längre 
sträckor!

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: Emma Bäckström
Person 
Datum: 2021-12-04 10:48
Signerad checksumma: AD1F40E7BA1D33268F1EF12BDCAB87A8F241F65A
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Inskickat av: Anna Gerd Karolin Bech
(Signerad)

Sida
(1 2)

Ärendenummer
#48398

Datum
2021-12-05 09:19

Ärendenummer: #48398 | Inskickat av: Anna Gerd Karolin Bech (signerad) | Datum: 2021-12-05 09:19

Postnummer och ort 

E-postadress

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av 
Personnummer

För- efternamn 

Anna Gerd Karolin 
Bech 

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 

E-post

SMS

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Kompisåkning

Beskriv förslaget
Hej!
Vi har precis fått beviljat skolskjuts-taxi för vår 9-åring. Vi är jätteglada för det, då vi bor på en smal väg utan belysning, trottoar 
eller någon cykel-gångbana.
Vår fråga handlar om kompisåkning. Vår son kommer nu tryggt hem med taxin, men får inte ta med en lekkompis hem!? Hur ska vi 
säga till vår 9-åring att det inte går att leka efter skolan? Det känns orimligt hårt, kompisar är ju en viktig del för barnen.
Vi har haft kontakt med handläggare från kommunen och förstår att det inte finns några rutiner eller beslut för detta. För andra barn 
som har skolskjuts-busskort kan ju kompisar åka med och betala på bussen.
Skulle det gå att lösa detta problem?
Om jag fattat rätt (från ansvarig på kommunen) så gäller inte detta många barn i kommunen, då taxialternativet är sällsynt. För 
tillfället verkar det som att han kommer åka själv i en bil. Om vår son vill leka efter skolan får vi boka av taxin och de får gå hem. 
Nu när det är snö, är vägen ännu mer osäker för barn här i Lahall-Pottebo. Den är fint skottad för bilar, men är ännu smalare för 
gång och cykeltrafikanter.
1. Det kanske går att boka med en kompis, mot betalning motsvarande en busstur?
2. Vi har sett (från andra kommuner) att med blankett och påskrift från vårdnadshavare kanske det går att ordna med försäkring osv
för kompisarna?
Med vänlig hälsning,
Familjen Bech
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Sida
(2 2)

Inskickat av: Anna Gerd Karolin 
Bech (Signerad)

Ärendenummer
#48398

Datum
2021-12-05 09:19

Ärendenummer: #48398 | Inskickat av: Anna Gerd Karolin Bech (signerad) | Datum: 2021-12-05 09:19

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: Anna Gerd Karolin Bech
Person 
Datum: 2021-12-05 09:19
Signerad checksumma: 94BFA923F124C19562FF218EF5E4B6423A31EE77
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Inskickat av: EMMA HASSELGREN
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#49246

Datum
2021-12-09 22:10

Ärendenummer: #49246 | Inskickat av: EMMA HASSELGREN (signerad) | Datum: 2021-12-09 22:10

Postnummer och ort 

E-postadress

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av 
Personnummer

För- och efternamn 
EMMA HASSELGREN

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post
SMS

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Belysning Ötjärn

Beskriv förslaget
Önskar belysning vid fotbollsplanen och pulkabacken vid Ötjärn. Nära badplatsen. Det är väldigt mörkt där vintersäsongen och om 
det är belysning kan man vistas där efter kl 16.
Önskar även belysning hela promenadapåret vid ötjärn vid badplatsen samt vid bryggorna hela vägen fram till ötjärnsvägen. Resten 
av ötjärn har ju belysning men när man kommer dit kan man inte gå längs vattnet utan får gå via bostadsområdet.
Å
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Inskickat av: TERESA BERNDTSSON
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#49537

Datum
2021-12-12 20:27

Ärendenummer: #49537 | Inskickat av: TERESA BERNDTSSON (signerad) | Datum: 2021-12-12 20:27

Postnummer och ort 

E-postadress 

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
TERESA BERNDTSSON

Adress 

Telefon 
-

Mobiltelefon 
-

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Förbjudet med fyrverkerier

Beskriv förslaget
Jag föreslår att Härryda kommun förbjuder användandet av allehanda fyrverkerier inom tätort, med undantag för kl 23-01 på 
nyårsafton, då det kan vara tillåtet att skjuta fyrverkerier i enlighet med ordningslagens bestämmelser. Vidare föreslår jag att tydlig 
information om detta finns mycket lättillgängligt på Härryda kommuns webbplats, att kommunens chatbot känner till det och att 
informationen aktivt sprids via alla sociala medier där Härryda kommun är aktiv samt via kommunens tryckta informationsblad. 
Utöver ett tydligt förbud ska en karta som tydliggör vad som avses med tätort tillhandahållas för att underlätta förståelsen.
Ett generellt förbud mot allehanda fyrverkerier skulle gagna miljö, skotträdda människor, tama och vilda djur samt kommunens 
anseende i riket, till skillnad från vad dagens hänvisning till ordningslagen gör. Att enbart hänvisa till ordningslagen är inte ett 
lättillgängligt sätt att förse sina medborgare med information.

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: TERESA BERNDTSSON
Person ID: 
Datum: 2021-12-12 20
Signerad checksumma: 0286A2ECBF7D74EBD55F7F388DCD2F1CE320066F
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Inskickat av: MARIA BORG
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#49535

Datum
2021-12-12 20:05

Ärendenummer: #49535 | Inskickat av: MARIA BORG (signerad) | Datum: 2021-12-12 20:05

Postnummer och ort 

E-postadress 

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
MARIA BORG

Adress

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Kallbadhus i Landvetter

Beskriv förslaget
Att kallbada är en gammal tradition som fått ny luft under vingarna de senaste åren. I ett aktivt samhälle som Landvetter, och med 
kommunens vision (Här vågar vi) i åtanke, föreslår jag att kommunen tillsammans med det lokala näringslivet och intresserade 
privatpersoner samfinansierar ett kallbadhus. Mitt förslag är att det lokaliseras till badplatsen i Landvetter, utmed gamla 
Mölnlyckevägen. Den är inte lika välbesökt så ingen viktig yta försvinner från sommarbadarna. Det borde också bli en fin utsikt 
därifrån.

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: MARIA BORG
Person ID: 
Datum: 2021-12-12 20:05
Signerad checksumma: 4518A84F866FDBCCBB30E313EA8B12312441974A
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Inskickat av: BERIT ELISABET KINDLUND GANNHOLM
(Signerad)

Sida
(1 2)

Ärendenummer
#50342

Datum
2021-12-16 21:15

Ärendenummer: #50342 | Inskickat av: BERIT ELISABET KINDLUND GANNHOLM (signerad) | Datum: 2021-12-16 21:15

Postnummer och ort 

E-postadress

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
BERIT ELISABET KINDLUND GANNHOLM

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Cykelväg mellan Mölnlycke fabriker och Landvetter Södra längs södra sidan av Landvettersjön

Beskriv förslaget
Detta förslag utgår från stadsbyggnadsstudien "Vi möts i Mölnlycke" (Härryda kommun, 2020). Under strategin Utveckla rika 
livsmiljöer i stadsbyggnadsstudien föreslås ett rekreativt nätverk av stråk och mötesplatser för aktivitet, rörelse och rofylldhet i 
Mölnlycke centrum, exempelvis vid Massetjärn och längs Mölndalsån. Detta medborgarförslag är en förlängning österut av det 
rekreativa stråket längs Mölndalsån. Mitt förslag är att bygga cykelväg mellan Mölnlycke fabriker och Landvetter Södra längs 
södra sidan av Landvettersjön. Jag föreslår att första etappen blir en gång- och cykelbana från den nya Bruksgatan i Mölnlycke 
fabriker till den kommunala badplatsen Frökens udde.
Cykelväg mellan Mölnlycke och Landvetter skulle förbättra tillgängligheten och säkerheten till tätortsnära arbetsplatser, samt till 
målpunkter för fritidsaktiviteter i bl a Mölnlycke Fabriker (t ex innebandy). Det skulle också bli en ny cykelväg till skolor t ex till 
Hulebäcksgymnasiet. Vardagsresor på cykel kommer enkelt kunna kombineras med kollektiva transportmedel. Att ta sig fram med 
cykel bidrar till att uppnå ett hållbart resande och en förbättrad hälsa. Cykelväg mellan Härryda kommuns två största tätorter borde 
kunna ses som en självklarhet, med tanke på det korta avståndet och att denna cykelresa därför normalt tar mindre än en halvtimma.
Cykelvägen borde kunna byggas i etapper och med olika ambitionsnivå. Den högsta ambitionsnivån i mitt förslag förutsätter att 
man slutar använda nuvarande järnvägsspår på Kust-till kustbanan på sträckan söder om Landvettersjön. Det innebär att tågtrafiken 
flyttas från Landvettersjöns strandområde till annan plats, och på så vis kan gång- och cykelbana anläggas på den gamla järnvägens 
banvall.
I och med byggnation av 700 nya bostäder i Mölnlycke fabriker, planerad förtätning i centrala Mölnlycke och stora byggplaner i 
Landvetter Södra (Murtjärnen m m) så kommer behovet av tätortsnära rekreation och friluftsliv i området att öka. Den föreslagna 
cykelvägen längs denna natursköna sträcka kan fylla delar av detta behov och på så sätt bli en förlängning av Landvetter Södras och 
Mölnlyckes rekreativa stråk. Cykelvägens grundfunktion är att tillgodose transportbehov, men den kommer också kunna bidra till 
rekreation och öka möjligheterna till vardagsmotion för boende i bl a dessa nybyggda områden på samma sätt som elljusspåren vid 
Finnsjön fyller denna funktion för boende i Nysäter och Orrekullen.
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Sida
(2 2)

Inskickat av: BERIT ELISABET 
KINDLUND GANNHOLM (Signerad)

Ärendenummer
#50342

Datum
2021-12-16 21:15

Ärendenummer: #50342 | Inskickat av: BERIT ELISABET KINDLUND GANNHOLM (signerad) | Datum: 2021-12-16 21:15

Jag förespråkar att cykelvägen anläggs söder om Landvettersjön med anledning av närheten till de nybyggda bostäderna, och för att 
denna sträcka har låg intensitet på biltrafik samt har stor potential för cykling för rekreation och turism. Den föreslagna cykelvägen 
på den gamla banvallen skulle kunna vara en del i att området söder om Landvettersjön utvecklas som besöksmål, med t ex 
Delsjöområdet eller Gunnebo slott som förebild. På sträckan finns den vackra sekelskiftesmiljön vid kulturhistoriskt värdefulla 
Långenäs, skogarna vid Yxsjöns naturreservat, Landvetter kyrka och även restaurang och hotell vid Hällsnäs. Med hjälp av 
cykelvägen skulle besöksnäringen kunna utvecklas vidare. Det plana underlaget för cykelvägar på banvallar lämpar sig väl för 
personer som har begränsad rörlighet och som kanske sitter i rullstol eller permobil. Cykelvägen på banvallen skulle även bli en 
utmärkt bana också för andra sporter än cykling som t ex inlines och rullskidåkning.
Cykelväg mellan Mölnlycke och Landvetter kan även ha regional betydelse. Det större sammanhängande grönområdet vid 
Landvettersjön är en del av en så kallad grön kil i Strukturbild för Göteborgsregionen. Cykelvägen vore ett sätt att ta till vara och 
utveckla denna gröna kil för att stärka Göteborgsregionen som helhet. Tillsammans med andra cykelvägar skulle den föreslagna 
cykelvägen kunna bilda en längre sammanhängande cykelväg t ex Hindås - Härryda - Landvetter - Mölnlycke - Gunnebo - 
Mölndal. Den skulle kunna bli en del i Göteborgsregionens cykelnät, och fungera som en del av en tvärförbindelse mellan 
stomcykelstråket Göteborg - Kungsbacka och Göteborgsregionens östra stomcykelstråk.
Cykelväg på den gamla järnvägens banvall skulle kunna förverkligas genom att Härryda kommun verkar för att all nuvarande 
tågtrafik på den del av Kust- till kustbanan som ligger söder om Landvettersjön flyttas till nya järnvägsspår på lång sikt. Detta 
förutsätter alltså att även godstrafiken kan flyttas till de nya järnvägsspåren på denna c:a 5 km långa sträcka. Jag väljer att lämna 
detta förslag nu för att cykelvägen ska kunna komma med i kommunens fortsatta arbete med ny regional och nationell järnväg och 
övrig transportinfrastruktur. Kommunen skulle t ex kunna informera Trafikverket om att en framtida cykelväg inte bör 
omöjliggöras vid korridorvalet för stambanan öster om Mölnlycke. Detta görs förslagsvis i granskningssynpunkterna på ny 
stambana till Trafikverket i granskningen under våren 2022, och i yttrandet i regeringens beredningsremiss för ny stambana 
Göteborg-Borås. Västra Götalandsregionens regionstyrelse har avsatt 15 miljoner kronor för att finansiera en ny 
lokaliseringsutredning av kopplingspunkt mellan den nya stambanan Göteborg-Borås och befintliga Kust till kustbanan vid 
Mölnlycke. Härryda kommun skulle även kunna föra en dialog med Västra Götalandsregionen och Trafikverket om att denna 
lokaliseringsutredning borde utvidgas till att omfatta järnvägsspår i området söder om Landvettersjön med syftet att möjliggöra 
anläggningen av cykelväg Mölnlycke-Landvetter. (Framtida station i Landvetter skulle inte behöva vara med i denna utredning.) Ett 
förslag på hur man kan göra det tekniskt möjligt att frigöra ytan på Kust- till kustbanans banvall för anläggande av cykelväg är att 
godstågen på en kortare sträcka går på de nya järnvägsspåren för höghastighetstågen, t ex genom att kopplingspunkt mellan den nya 
stambanan och Kust- till kustbanan placeras vid Landvetter istället för vid Mölnlycke i kombinationen med mindre justeringar av 
det alternativ för nya stambanans lokalisering som kallas korridor Mölnlycke (t ex utvidgning med c:a 400 m). Kommande 
utredning kan visa på alternativ för tekniska lösningar.
Alternativet att anlägga cykelväg på Landvettersjöns norra sida bör inte helt uteslutas, även om Trafikverket efter en 
genomförbarhetsstudie 2019 tog ställning att inte gå vidare med detta. Cykelvägen Mölnlycke-Landvetter uppfyller väl de mål och 
prioriteringsprinciper som finns i Västra Götalandsregionens regionala cykelstrategi (2016), som ska vara ett stöd för prioritering 
och planering av cykelåtgärder längs det statliga regionala vägnätet. Härryda kommun skulle kunna undersöka möjligheten att 
Västra Götalandsregionen är med och delfinansierar att Trafikverket utreder den nya cykelvägens lokalisering. Möjliga alternativa 
lokaliseringar begränsas av befintlig transportinfrastruktur och av topografin med stora nivåskillnader i området mellan Mölnlycke 
och Landvetter. Detta skulle kunna innebära svårigheter för cykelvägsutredningen. Dessa svårigheter tillsammans med 
Trafikverkets pågående utredning av ny järnväg söder om Landvettersjön gör att det är angeläget att utredningen av var cykelvägen 
skulle kunna placeras påbörjas i närtid. Målet böra vara att cykelvägens första etapp, som kan bestå av gång- och cykelbana från 
Bruksgatan i Mölnlycke fabriker till Frökens udde, blir färdigställd till omkring år 2025 i samband med att bostäderna i Mölnlycke 
fabriker planeras vara färdiga.
Inspiration kan fås från Ulricehamns kommun, som har långa sträckor cykelväg på gamla banvallen för Västra centralbanan. Mer 
om det går att läsa i Västsveriges officiella besöksguide https://www.vastsverige.com/ulricehamn/cykla-och-vandra-i-ulricehamn
/cykelutbud/cykla-pa-vara-bilfria-banvallar/
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Medborgarförslag 
-�--------------------------------�

Här skriver du rubriken på ditt medborgarförslag. 

Motionscentral i Mölnlycke Råda- Delsjö- Öjersjöområdet för god hälsa. 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . · · · · · · · · · · · · · ·  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . · · · · · · · · · · · ·  . . . . · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·  

Här beskriver du ditt medborgarförslag. Skriv tydligt! 

Hej....... ....... ...... ......................... . ......................... . 
Efter 21 års boende i Mölnlycke önskar jag en motionscentral för att erbjuda möjlighet 
tm ·god· hälsä ·med· utömhUsäktfviteter kö"pplade tm · onwåaet Hådasjön · Delsjö.:öJersJö · · · · · · ·
.terrängen .. En. mo.Uonscentral . kan. �nnehåHa. många .möjligheter med ombyte;. dusch; . . ... . .
bastu, gym, lån av t ex stavar, hjälmar, uthyrning av MTB. En motionscentral för alla 
åldrär · med moj Hg het föl ölikä aktivifofor: · ·E·n · sartbassan9 ·e11er· intill· någof \1ättendrag · för · · 
dopp efter· bastubad kan· byggas tn · i moUonscentralen · för återhämtning och··· · · · · · · · · · · · · · · · · · 
.?Y�.lf1.ppr1ir1g: .. 1 .. F.o.l�ä.l?C>.Pe>.1.itik.E!ri.s. tr.jlu.�.S.PC>.1. iti.�. irig�r. �. e>rrir�ct�11. ·°-c;�. J?9 . .  11ä.rr1.r1E!r. .tr.E! . <1.Y . .... 
dem som har direkt koppling till mitt förslag" 1. Det tidiga livets villkor, 5. Boende och 
närmifjö ·och· f r ·Levnadsvanor:····· · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · · 
.(. t:i.ttP.S. ://y-J\/'J_W_, f 9. 1. l<ti cll s.q_rnyr,_c:i ig h� .t� r, ·. S.�./1. i.YS.Yi 11 k.o.r.-:1.�\/rl_clQ S.Yc:lfl()r /f_ri I t.JftS.1. i_y /fri I t.JftS.I i "�PC) I it.i k.
en/folkhalsopolitiken-och-friluftslivspolitiken/) 

Här motiverar du varför kommunen ska genomföra ditt förslag. Skriv tydligt! 

Att. erbjuda. människor .. en tillgänglig. motionscentra l . för. a lla .invånare . .i .Mölnlycke. 
och besökande från näraliggande kommuner innebär att man kan bygga en god jämlik 
härsä .. öch · påve"rk:a ·de ·skillnader" ·�föm · ffrins· ·mellän ·ö1ikä grupper· T ·vårt s·ärhhäne: · vr bör·· 
i .ett. fantastiskt. naturområde. som är mycket. väföesökt med. motionsspår .och 
yc1r1d.ir1.��l�d.E3r .. i . C>111.r�.d.��. ��.d.c1.sj.ö.r1 .. � ·°-·�

l�j�. �. 9.jt3.r�j�.s.k.e>�.�ri. . . .. . . . . . . ..... . ...... ... . . 

Glöm inte att fylla i kontaktuppgifter och att underteckna ditt förslag. Anonyma förslag 

behandlas inte. Ofullständiga uppgifter kan leda till att förslaget inte behandlas. 

�HÄRRYDA 
-KOMMUN
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Välkommen att lämna ett 
medborgarförslag 
Tycker du att något borde förändras i Härryda kommun? 
Då kan du lämna ett medborgarförslag till kommunfullmäktige. 

Vad kan ett medborgarförslag handla om? 

I medborgarförslaget ger du ett konkret förslag på något 
som du vill förändra. Förslaget ska handla om sådant som 
kommunen ansvarar för till exempel skola, äldreomsorg, 
kultur- och fritidsverksamhet, gång- och cykelvägar med 
mera. Medborgarförslaget får inte handla om myndighets
utövning mot enskild (t ex beviljande av bygglov eller eko
nomiskt bistånd) och inte heller ha ett odemokratiskt eller 
rasistiskt innehåll. 

Medborgarförslaget får bara behandla en fråga. Ämnen av 
olika slag ska inte tas upp i samma förslag. 

Vem kan lämna medborgarförslag? 

Alla som är folkbokförda i Härryda kommun kan lämna 
medborgarförslag. Rätten gäller även barn och ungdomar 
samt personer med utländsk bakgrund som ännu inte fått 
kommunal rösträtt. Föreningar, företag, organisationer eller 
andra sammanslutningar får däremot inte lämna medborgar
förslag. 

Ditt medborgarförslag blir en offentlig handling 

När förslaget kommer in till kommunen blir det en offentlig 
handling och diarieförs. Förslaget publiceras på kommunens 
webbplats, harryda.se, tillsammans med ditt namn, medan 
samtliga kontaktuppgifter du lämnat nedan finns med i pro
tokoll och föredragningslistor. 

KONTAKT
UPPGIFTER 

Vad händer med ditt medborgarförslag? 

Du får en bekräftelse på att vi tagit emot ditt medborgar
förslag. Inlämnade förslag utreds av förvaltningen och sedan 
beslutar kommunfullmäktige om de ska införas eller inte. 
Handläggningstiden varierar beroende på hur komplicerat 
det är. Du får ett skriftligt svar på ditt medborgarförslag. 

Fyll i dina kontaktuppgifter och underteckna 

Anonyma medborgarförslag hanteras inte, därför måste du 
uppge kontaktuppgifter. Förslaget ska också vara under
tecknat och försett med namnförtydligande. Ofullständiga 
uppgifter kan leda till att ditt förslag inte behandlas. 

Här lämnar du ditt förslag 

• Posta det till: Härryda kommun, Kansliet,
435 80 Mölnlycke.

• Lämna det i kommunhusets reception vid Råda torg
i Mölnlycke.

Tyvärr kan vi inte ta emot medborgarförslag via e-post 
eftersom det måste finnas en namnunderskrift på pappret. 

För mer information 
Kontakta kansliet, 031-724 61 00 (växel) 
kommun@harryda.se 

Läs mer på harryda.se/medborgarforslag 

F
.. * Jennieornamn ......................................................................................................................................................... . 

* KjellgrenEfternamn ....................................................................................................................................................... . 

* ´´

*Postnummer* .

 ...................................

. . . . . . . . . . . Postadress ......................................................................................................... . 

 Telefon . ..... E-postadress ......................................................................................................

21-12-16Datum* ................................. .. . .,. ................................................................................................................... . 

�HÄRRYDA 
-KOMMUN

*Obligatorisk
uppgift

Härryda kommun• Sektorn för administrativt stöd• 435 80 Mölnlycke• 031-724 61 00 (växel)• kommun@harryda.se Page 31 of 355



ti.AKRYDA KOM.MUN
Ko mmunstyrel�en 

2021 -12- 2 7

Här skriver du rubriken på ditt medborgarförslag. 
Fritt resande för seniorer eller de med pensionärsintyg med ett 8-zonkort i grannkommunernas A-zon. 

ll1 Här beskriver du ditt medborgarförslag. Skriv tydligt! 

Mitt.förslag.ger.seniarer . .  eller.de.med.pensianärsintyg.i.Härryda.Kommun.ökad. ..... 
möjlighet att resa till grannkommunerna Göteborg, Partille och Mölndal. Seniorer i de 
trä näriihdäkömrii"uher"riäkän··;-esäfritt·rr1e11än·kom·munärna·medA;.zönkort·1
grannkommunen-kommer-det-att gälla från-65årsålder-l mars-2022: -I-Härryda Kommun 
�.c1r1 _rt1c3:r1. i11_t�. _i_cJc1g. r.e.�<:l _fr_i_tt_ 9.Y�r. _e>_c_h,_ 9.e.11_q111 __ cie. tr.e.. _riä.,rt111tjc1_ k,qrt1111LJr1gr�r1!:i€lr11_c1_ rt1E}_cj .13-:-... 
zonkortet. Detta beror på zonindelningen och det är en ojämlik ekonomisk fördelning 
som ·drabbar seniorer i· Härryda-Kommun ·och· stärker ·inte· seniorernas· hälsa-och· aktiva-·
deltagande. i. samhäU.et.. ..... .. . . . . . . .. . .. . . . . . ............ ............................ . 

Här motiverar du varför kommunen ska genomföra ditt förslag. Skriv tydligt! 

Låt .seniorer .i. Härryda .Kommun. .re.sa fritt .i grannkommunerna. med .B7zonkortet. Att ... 
seniorer får del av grannkommunernas verksamhet med fritt resande skapar ett 
reväride · saiiihällEf · Fölkhälsorr1ynd1ghete·11; · FHM; · ·up·p1ysef at

t 

det foins · veteriskapligä · · · · · 
bev�s '·'·-för -att-hälsofrämjande- och-förebyggande -insatser-även upp-i-höga åldrar har - · · · · - · 
pe>�_iJi_yct __ e.ffe.�t�_r_ P�. h.ä.-_1!:i_clll __ qc;t, __ liy!:i�_yc1lit�tE}_rl:. P.e.t. �r. s_c111 _r1e>_l_i_�. h..?l!:ie>Jr�111j_c1r19_e.. c1tt __ gqrc1 ....
investeringen hos seniorerna med att tillåta seniorer med B-zonkortet att resa fritt till 
våra tre-grannkommuner·iA-'zonen:-Vadkandå en·en·senior göra·mect·ett·utökat ············ 
resande.? .Jo,. han/hon. eller. he.n. kan resa till .exempel. till .de .olika. simhallarna .i. de. tre. 
grannkommunerna men även besöka och aktivt deltaga i kulturverksamheter med
köhserter=,··musikverksämhefär·ochföreläsiiir19är�·Ja9·vm·tmä99a·ätt

.
öckär6Köritiiii.:iii···· 

har A-zon-trots-dubbelt-så långt- avstånd-till· Göteborg C- än-får kommundelen· Mölnlycke-
i _ _  tf i:irryc:Jci _l<QrTl_rTllJrl. ir,__till _ G_qt�IJQ.rg_ C,.............. __ . .  _. _ ..... 

Glöm inte att fylla i kontaktuppgifter och att underteckna ditt förslag. Anonyma förslag 

behandlas inte. Ofullständiga uppgifter kan leda till att förslaget inte behandlas. 

RHÄRRYDA 
-KOMMUN
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Välkommen att lämna ett 
medborgarförslag 
Tycker du att något borde förändras i Härryda kommun? 
Då kan du lämna ett medborgarförslag till kommunfullmäktige. 

Vad kan ett medborgarförslag handla om? 
I medborgarförslaget ger du ett konkret förslag på något 
som du vill förändra. Förslaget ska handla om sådant som 
kommunen ansvarar för till exempel skola, äldreomsorg, 
kultur- och fritidsverksamhet, gång- och cykelvägar med 
mera. Medborgarförslaget får inte handla om myndighets
utövning mot enskild (t ex beviljande av bygglov eller eko
nomiskt bistånd) och inte heller ha ett odemokratiskt eller 
rasistiskt innehåll. 

Medborgarförslaget får bara behandla en fråga. Ämnen av 
olika slag ska inte tas upp i samma förslag. 

Vem kan lämna medborgarförslag? 
Alla som är folkbokförda i Härryda kommun kan lämna 
medborgarförslag. Rätten gäller även barn och ungdomar 
samt personer med utländsk bakgrund som ännu inte fått 
kommunal rösträtt. Föreningar, företag, organisationer eller 
andra sammanslutningar får däremot inte lämna 
medborgar-förslag. 

Ditt medborgarförslag blir en offentlig handling 
När ditt medborgarförslag kommer in till kommunen blir 
det en offentlig handling som diarieförs och publiceras på 
kommunens webbplats. De personuppgifter som du lämnar 
till oss behandlas i enlighet med dataskyddsförordningen. 
Mer information om vad detta innebär för dig hittar du på 
kommunens hemsida, www.harryda.se/gdpr 

KONTAKT
UPPGIFTER 

Jennie Kjellgren 

Vad händer med ditt medborgarförslag? 
Du får en bekräftelse på att vi tagit emot ditt medborgar
förslag. Inlämnade förslag utreds av förvaltningen och 
sedan beslutar kommunfullmäktige, kommunstyrelsen 
eller annan nämnd om de ska införas eller inte. 
Handläggningstiden varierar men bör inte överstiga 1 år. 
Du får ett skriftligt svar på ditt medborgarförslag. 

Fyll i dina kontaktuppgifter och underteckna 
Anonyma medborgarförslag hanteras inte, därför måste du 
uppge kontaktuppgifter. Förslaget ska också vara under
tecknat och försett med namnförtydligande. Ofullständiga 
uppgifter kan leda till att ditt förslag inte behandlas. 

Här lämnar du ditt förslag 

• Posta det till: Härryda kommun, Kansliet,
435 80 Mölnlycke.

• Lämna det i kommunhusets reception vid Råda torg
i Mölnlycke.

Tyvärr kan vi inte ta emot medborgarförslag via e-post 
eftersom det måste finnas en namnunderskrift på pappret. 

För mer information 
Kontakta handläggare Emelie lvarson, 031-724 6i 58 
emelie.ivarson@harryda.se 

Läs mer på harryda.se/medborgarforslag 

Förnamn* . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . 

Kjellgren 
Efternamn* . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . 

 
Gatuadress* . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . 

  
Postnummer* . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . Postadress* . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . 

 
Telefon . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . E-postadress . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . 

21-12-23

::::::kr;;·:1�:::�.:::.::,:::�:'.:::::·:0=-:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
( i Jennie Kje ren 
�de* .......................................................................................................................................... . 

RHÄRRYDA 
-KOMMUN 

*Obligatorisk
uppgift

Härryda kommun• Sektorn för administrativt stöd• 435 80 Mölnlycke• 031-724 61 00 (växel)• kommun@harryda_se 
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Inskickat av: ALEXANDER MYRBO
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#51785

Datum
2021-12-28 18:00

Ärendenummer: #51785 | Inskickat av: ALEXANDER MYRBO (signerad) | Datum: 2021-12-28 18:00

Postnummer och ort 

E-postadress

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
ALEXANDER MYRBO

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Bygga bort bommarna vid Rävlandastation

Beskriv förslaget
Bygga en viadukt, låta tågrälsen gå på bro över bilvägen vid Rävlanda station. Har sett flertalet gånger räddningstjänsten bli stående 
långa tider vid nerfällda bommar.
Detta är ett stort problem och har varit under lång tid!

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: ALEXANDER MYRBO
Person ID: 
Datum: 2021-12-28 18:00
Signerad checksumma: 0D0B84E8F351FA4ED73F66A001C6F82DAD28CAEE
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Inskickat av: Catrin Charlotta Bjärnsund
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#55970

Datum
2022-01-24 11:32

Ärendenummer: #55970 | Inskickat av: Catrin Charlotta Bjärnsund (signerad) | Datum: 2022-01-24 11:32

Postnummer och ort 

E-postadress
catrin.bjarnsund@gmail.com

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
Catrin Charlotta Bjärnsund

Adress 

Telefon 
-

Mobiltelefon 
-

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Lekplats och utegym

Beskriv förslaget
Bortanför parkeringen vid Pinntorpshallen och alla fotbollsplaner önskas ett utegym och aktiveringslekplats. Medans barnen har 
träningar på fotbollsplanerna kan föräldrar och syskon aktiveras bredvid på lekplatsen och utegymmet. Gärna anpassat till alla 
åldrar.

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: Catrin Charlotta Bjärnsund
Person ID:
Datum: 2022-01-24 11:32
Signerad checksumma: 7A96CF46128BE23FEDEA81B1EA75B617D42D3BF3

Page 37 of 355



Välkommen att lämna ett 
medborgarförslag 
Tycker du att något borde förändras i Härryda kommun? 
Då kan du lämna ett medborgarförslag till kommunfullmäktige. 

Vad kan ett medborgarförslag handla om? 

I medborgarförslaget ger du ett konkret förslag på något 
som du vill förändra. Förslaget ska handla om sådant som 
kommunen ansvarar för till exempel skola, äldreomsorg, 
kultur- och fritidsverksamhet, gång- och cykelvägar med 
mera. Medborgarförslaget får inte handla om myndighets
utövning mot enskild (t ex beviljande av bygglov eller eko
nomiskt bistånd) och inte heller ha ett odemokratiskt eller 
rasistiskt innehåll. 

Medborgarförslaget får bara behandla en fråga. Ämnen av 
olika slag ska inte tas upp i samma förslag. 

Vem kan lämna medborgarförslag? 

Alla som är folkbokförda i Härryda kommun kan lämna 
medborgarförslag. Rätten gäller även barn och ungdomar 
samt personer med utländsk bakgrund som ännu inte fått 
kommunal rösträtt. Föreningar, företag, organisationer eller 
andra sammanslutningar får däremot inte lämna medborgar
förslag. 

Ditt medborgarförslag blir en offentlig handling 

När förslaget kommer in till kommunen blir det en offentlig 
handling och diarieförs. Förslaget publiceras på kommunens 
webbplats, harryda.se, tillsammans med ditt namn, medan 
samtliga kontaktuppgifter du lämnat nedan finns med i pro
tokoll och föredragningslistor. 

KONTAKT
UPPGIFTER 

Vad händer med ditt medborgarförslag? 

Du får en bekräftelse på att vi tagit emot ditt medborgar
förslag. Inlämnade förslag utreds av förvaltningen och sedan 
beslutar kommunfullmäktige om de ska införas eller inte. 
Handläggningstiden varierar beroende på hur komplicerat 
det är. Du får ett skriftligt svar på ditt medborgarförslag. 

Fyll i dina kontaktuppgifter och underteckna 

Anonyma medborgarförslag hanteras inte, därför måste du 
uppge kontaktuppgifter. Förslaget ska också vara under
tecknat och försett med namnförtydligande. Ofullständiga 
uppgifter kan leda till att ditt förslag inte behandlas. 

Här lämnar du ditt förslag 

• Posta det till: Härryda kommun, Kansliet,
435 80 Mölnlycke.

• Lämna det i kommunhusets reception vid Råda torg
i Mölnlycke.

Tyvärr kan vi inte ta emot medborgarförslag via e-post 
eftersom det måste finnas en namnunderskrift på pappret. 

För mer information 
Kontakta kansliet, 031-724 61 00 (växel) 
kommun@harryda.se 

Läs mer på harryda.se/medborgarforslag 

F
.. * Ann Birgittaornamn .......................................................................................................................................................... . 

* BengtsonEfternamn ....................................................................................................................................................... . 

*Gatuadress .................................................................................................................... . 

* *   . ..Postnummer . . . . . . . . . Postadress .......................................................................................................... . 

Telefon                      E-postadress ...............................

* 20220127 

:::::,k,;� ���;:<:::::::::::::::::::::::::: : :::: : 
.. . * Ann Bengtson t··'-·······:-. ..... . 

Namnfortydhgande ........................................................................................................................................... . 

RHÄRRYDA 
-KOMMUN 

*Obligatorisk
uppgift

Härryda kommun• Sektorn för administrativt stöd• 435 80 Mölnlycke• 031-724 61 00 (växel)• kommun@harryda.se 
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Inskickat av: EVA SJÖGREN
(Signerad)

Sida
(1 1)

Ärendenummer
#57585

Datum
2022-02-03 13:16

Ärendenummer: #57585 | Inskickat av: EVA SJÖGREN (signerad) | Datum: 2022-02-03 13:16

Postnummer och ort 

E-postadress 

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
EVA SJÖGREN

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Förbjud fyrverkerier och smällare.

Beskriv förslaget
Hundar och andra husdjur mår väldigt dåligt (något som sitter i hela tiden efteråt)
Det skräpar ner, och har blivit helt överdrivet.Dom flesta hushåll avstår frivilligt. Det verkar mest vara unga pojkar som gillar att 
skrämmas
Kan inte komma på något argument för.

Signering
Följande parter har signerat detta ärende.
Namn: EVA SJÖGREN
Person ID: 
Datum: 2022-02-03 13:16
Signerad checksumma: 51A60E0550432B7F8DDD671032F18642D4E4DF4A
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